
Hoolekogu koosoleku protokoll nr 1 

 
Maidla          01.11.2022 
  

 
Algus kell 17.30, lõpp kell 19.00. 
 
Koosoleku juhataja: Kristi Polt 
Protokollija: Hellika Männi 
Võtsid osa:, Merike Hobolainen, Merit Männi, Eili Blaubrük, Enno Vinni, Mart Kivistik, Eike 
Õunas, Hellika Männi, Mihkel Ulm, Viivi Artel, Virge Konar, Kertu Lipp, Kristi Polt 
Kutsutud: Meelike Abroi (direktor)  
Külalised: Birgit Vaitmaa, Inge Kasesalk, Erika Eskel 
 
Päevakord: 

 
 
1. Hoolekogu esimehe ja sekretäri valimine. 

 
Juhataja kandidaat Kristi Polt osutus valituks. 
Sekretäri kandidaat Hellika Männi osutus valituks. 
 

2. Maidla Kooli põhimääruse arutelu ja muutmise ettepanekud (põhimäärus 
kättesaadav Maidla Kooli kodulehel). Muudatused on vaja sisse viia seoses 
Sonda ja Erra lasteaia liitumisega. 
 
     Lisada Erra ja Sonda lasteaia õpetajate esindaja hoolekogusse, sest iga õpetaja 
oskab enda lasteaia rühma eest ise rääkida kõige paremini.  
 

3. Lasteaia ja kooli toidupäeva maksumuse suurendamine, ettepanekud. 
Lapsevanemate osalus. 
 
Praegu on koolis toidupäeva maksumus 1,05 eurot ja lasteaias 1,40 eurot. Tehtud 
arvutus näitab, et toidupäeva maksumust oleks vaja tõsta 35 sendi võrra, seoses 
toiduainete hinnatõusuga. 
Eike Õunas: Kas valla poolt on tulnud suunised, et seda teha. Vastus ei ole veel tulnud. 
Mis mõju on lapsevanematele? Kui vald on nõus suurendama, siis ei olegi. 
Mart Kivistik: Valla eelarve on miinuses, vald ei ole suuteline suurendama. Lüganuse 
vallas hetkel lapsevanemad toiduraha ei maksa üldse. Kui tõstame täna söögiraha, siis 
mingi hetk peab hakkama lastevanematelt raha küsima. 
Merit Männi: Lasteaias lapsed peale ärkamist eriti oodet ei söö. 
Enno Vinni: Kas on olemas lapse toidupäeva portsu kalkulatsioon? Kas 1,75 eurot 
kataks kõik vajadused ära? Uue hinna taotlusele on vajalik lisada kalkulatsioon. 
Meelike Abroi: Priast saame piima, puuvilja ja juurvilja. 
Enno Vinni: Kui suur on toiduraha kulu kuus kõikide lasteaedade peale? Kui palju 
mõjutab valla eelarvet? 

Meelike Abroi: Kütte ja elektri ja töötasudega tuleme toime. 
Enno Vinni: kunagi kui Mõisa Köök pakkus teenust välja, siis see teenis korralikku tulu. 
Ettepanek käivitada uuesti, toidurahale annab oluliselt juurde. 
Meelike Abroi: Toiduraha maksmine distsiplineerib ka lapsevanemat. 
Hoolekogu otsustas, et teeme ettepaneku toiduraha tõstmiseks. Vald otsustab mis 
saab. Kalkulatsioon on terviseameti poolt kinnitatud. Teeme taotluse söögiraha 



suurendamiseks. Toiduportsu hind kas vald maksab või hakkavad maksma 
lapsevanemad. Direktor esitab valda taotluse. 
 

4. Lasteasutuse osalustasu ettepanekud. 
 
Hetkel on osalustasu 15 eurot.  Kas teha ettepanek valda osalustasu tõstmiseks? 

Osalustasu hinna sees on lasteasutustesse ostetavad õppevahendid, mänguvahendid, 
see katab osaliselt lasteasutuse eelarvet. 
Hoolekogu otsustas, et hetkel ettepanekut ei tee niikaua kui ei ole vaja. Hetkel oleme 
säästureziimil. 

 
5. Jooksvad küsimused. 

 
Enno Vinni: Kui Maidlas noortekeskust ehitati ja arendati, siis noortekeskuse üks 
eesmärke oli koostöö kooliga. Noortekeskuse poolt on see taandunud. Vajalik taastada 
koostöö noortekeskusega. Kooli esindaja võiks olla noortekeskuse töötaja valimise 
konkursi komisjonis. 
Mart Kivistik: Hetkel ei ole noortekeskuse töötaja ametikohale kandidaate, julgustage 
kedagi hakkajat noort kandideerima. 
 
Praegu noortekeskus töötab. Koostöö on kahepoolne, kool on valmis tegema 
koostööd. Hetkel kureerib päevakeskuse juhataja noortekeskuse tööd. 
 
Mis on parendusettepanekud Sondas ja Erras? Ei ole mingeid muresid  hetkel, lihtsalt 
juhtimine on teine, igapäeva tööd see ei mõjuta. 
Mihkel Ulm: Tean, et Rakvere valla lasteaedades liigub kehalise kasvatuse õpetaja, 
kuidas meil?  
Meelike Abroi: Rühmaõpetajad ise teevad liikumist ja muusikat. 
 
Erra: Natuke võõras, et majas on vähe inimesi. Majandusüksuses on pedagoogilise 
haridusega inimene, aga ei saa asendada. Natuke võõras on muusikatund. 
Meelike Abroi: Asendamine: lepingut ei ole, oli käsundusleping, ta võib asendada.  
Muusikaõpetaja on Maidla Koolis ja lasteaias Velve Mäetaga, saab käia esmaspäeviti, 
õpetajale saab teha ettepanekuid tunni läbi viimiseks. Meetodid on teised. Ettepanek 
enne pidusid harjutada rohkem laulmist. 
 
Kertu Lipp: Õpilased käivad küll noortekeskuses. Peale kooli on koht kus käia koos. 
Koolis meeldib.  
 
Ettepanek alustada koos kooliga noortekeskusega ühiseid üritusi läbi viia. 
 
hoolekogu@maidlakool.ee võib alati saata ettepanekuid. 

 
 
 
 
 
 
 Hoolekogu esimees     Protokollija  

 Kristi Polt               Hellika Männi  
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